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§ 4 

Tertialrapport 1 – 2015 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förslaget till 

tertialrapport 1 för 2015 med helårsprognos. 

2. Nämnden godkänner en ökad omslutning med 18,2 mnkr. 

3. Nämnden begär budgetjustering med 0,5 mnkr för feriearbete. 

4. Nämnden begär budgetjustering med 0,2 mnkr för åtgärder för 

att stärka stadens arbete med utsatta EU-medborgare. 

5. Nämnden beslutar att lägga till ett nytt mål under punkt 4.6. 

6. Nämnden beslutar att lägga till nya aktiviteter under punkt 4.6. 

7. Nämnden beslutar i enlighet med kommunstyrelsens uppmaning 

att lägga till nya mål under punkterna 1.1, 4.1 och 4.3. 

8. Nämnden beslutar att i enlighet med kommunstyrelsens uppdrag 

att utveckla och korrigera mål och åtaganden rörande punkterna 

1.1, 1.2, 1.5, 1.6, 4.1, 4.2 och 4.3. 

9. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
Nämndens mål bedöms uppfyllas i allt väsentligt, några dock inte 

inom given budget. Prognosen på årsutfall redovisar ett underskott 

med 23,3 mnkr före resultatöverföringar och beräknade 

budgetjusteringar. Efter resultatöverföringar och beräknade 

budgetjusteringar redovisas ett underskott med 21,2 mnkr. 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 7 maj 2015. 

Dnr 158-2015-1.2.1 

 

Förslag till beslut 
Jessica Jormtun m.fl. (MP), Eva Fagerhem m.fl. (S) och  

Carita Stenbacka Tenezakis (V) föreslog att nämnden skulle besluta 

enligt förvaltningens förslag. 

Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) lade fram ett förslag 

och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad.  
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Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Reservation 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) reserverade sig mot 

beslutet till förmån för eget förslag. 

”1. Att godkänna tertialrapporten. 

2. Att i övrigt anföra följande. 

Den rödgrönrosa majoriteten har höjt skatten, men har inte kunnat 

förbättra servicen i motsvarande mån. Vår stadsdel går med 

underskott inom flera områden trots skattehöjningar. Situationen är 

orimlig och prioriteringarna slår hårdast mot barn, äldre och 

människor som är i behov av socialtjänst. Grupper som i själva verket 

borde prioriteras och inte bortprioriteras. 

 

Förskolan  
Förvaltningen signalerar om att storleken på barngrupperna kommer 

att öka med nuvarande ekonomiska förutsättningar. 

Socialdemokraterna påstod att hela deras skattehöjning skulle gå till 

utbildning. Höjningen blev större än vad som utlovades i valet och 

ändå ser kvaliteten ut att bli sämre på flera håll. Detta är ett område 

där stadsdelsnämnden noga måste följa utvecklingen. 

 

Äldreomsorgen 
Även äldreomsorgen visar på underskott, och de utlovade mer 

generösa biståndsbedömningarna verkar det som att den politiska 

majoriteten har glömt. Många platser på servicehus står tomma men 

vallöftena om tryggare boende återstår än så länge att infria. 

 

Socialtjänsten 
Situationen för socialtjänsten är pressad. I budgeten fick stadsdelen  

9 miljoner mindre för ekonomiskt bistånd utifrån prognosen att 

behovet av försörjningsstöd skulle minska. Behovet minskar dock 

inte, och stadsdelen måste ta till besparingsåtgärder för att finansiera 

underskottet. Det kommer att påverka de anställda inom 

socialtjänsten.” 

 

Ersättaryttrande 
Hans Tjernström (C) ställde sig bakom förslaget från (FP) och (M) 

samt instämde i deras reservation som sitt ersättaryttrande. 

____________________ 

 


